
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva pri Obecnom úrade 
Hrnčiarovce n/P, konaného dňa 21.01.2015  

 

Prítomní poslanci podľa priloženej prezenčnej listiny 
Prítomná verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny 
Navrhovatelia: RNDr. Monika Kopecká, PhD., PhDr. Bystrík Tomly 
Overovatelia: Ing. Terézia Račková, Viliam Kochajda 
Zapisovateľ: Jarmila Tomeková 
 
Program: 
1/ Kontrola uznesení 
2/ Ustanovenie komisií 
3/ Rajonizácia 
4/ Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2015 
5/ Schválenie investičných priorít na nasledujúce volebné obdobie 
6/ Doplnenie členov rady školy 
7/ Rôzne 
8/ Diskusia 
 
Otvorenie – starosta obce privítal prítomných na zasadnutí OZ, overil skutočnosť, že OZ je 
uznášaniaschopné, prítomní všetci /9/ poslanci. Starosta obce predniesol program a dal 
hlasovať, kto je za navrhovaný program. OZ jednomyselne schválilo prednesený program. 
  
1/ Kontrola uznesení 
Uznesenia č. 89, 90, 91, 94, 95, 96, 100,101 – splnené 
Uznesenia č. 92, 93, 97 sa budú prejednávať na dnešnom zasadnutí OZ, uznesenie č. 98, 99 sa 
plní. 
 
2/ Ustanovenie komisií 
Starosta obce predniesol prítomným návrh obecných komisií a ich predsedov: 
1/ Komisia stavebná, dopravy a ochrany verejného poriadku – predseda PhDr. Bystrík Tomly 
2/ Komisia finančná, strategického rozvoja, správy majetku obce a ochrany verejného záujmu 
pri výkone funkcií verejných funkcionárov – predseda Ing. Terézia Račková 
3/ Komisia školstva a sociálnych vecí – predseda Mgr. Elena Kátlovská 
4/ Komisia kultúry, športu a práce s mládežou – predseda Jana Babicová 
5/ Komisia územného plánovania a životného prostredia – RNDr. Monika Kopecká, PhD. 
Poslanec Ing. Štefan Hrašna navrhuje zrušenie komisie územného plánovania a poslankyňu 
RNDr. Kopeckú navrhuje za členku do stavebnej komisie. Starosta obce dal hlasovať, kto je za 
návrh poslanca Ing. Štefana Hrašnu. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 3 /PhDr. Tomly, Ing Hrašna, Kochajda/ 
Proti: 6 /Babicová, Ing. Račková, Mgr. Kátlovská, Cíferský, Konečný, RNDr. Kopecká/ 
Zdržal sa: 0 
Návrh poslanca Ing. Štefana Hrašnu nebol prijatý. 
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Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie komisie stavebnej, dopravy a ochrany verejného 
poriadku – predseda PhDr. Bystrík Tomly 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie komisie finančnej, strategického rozvoja, 
správy majetku obce a ochrany verejného záujmu ...  – predseda Ing. Terézia Račková 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie komisie školstva a sociálnych vecí – predseda 
Mgr. Elena Kátlovská 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie komisie kultúry, športu a práce s mládežou – 
predseda Jana Babicová 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie komisie územného plánovania a životného 
prostredia – RNDr. Monika Kopecká, PhD. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 6 /Babicová, Ing. Račková, Mgr. Kátlovská, Cíferský, Konečný, RNDr. Kopecká/ 
Proti: 2 /PhDr. Tomly, Ing Hrašna/ 
Zdržal sa: 1 /Kochajda/ 
 
3/ Rajonizácia 
Starosta obce navrhuje nasledovné rozdelenie ulíc pre poslancov OZ: 
Jana Babicová  – Lávková, Kostolná, Mlynárska 
Štefan Cíferský - Hrnčiarska, Hliníky 
Ing. Štefan Hrašna – Nová, Farská, Drobná 
Mgr. Elena Kátlovská – Facková, Bajkalská 
Viliam Kochajda – Sv. Martina, Alejová 
Ľubomír Konečný – Cíferská, Voderadská 
RNDr.  Monika Kopecká – Vinohradnícka, Brodná 
Ing. Terézia Račková – Cintorínska, Alexyho 
PhDr. Bystrík Tomly – Krátka, Mostová, Športová, Fr. Hečku 
Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie uvedeného návrhu rajonizácie. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo:  
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
 
4/ Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2015 
Starosta obce navrhuje približný harmonogram zasadnutí OZ na rok 2015: 25.03., 24.06., 
09.09., 11.11. – pracovná porada, 02.12.2015. 
Poslanec PhDr. Bystrík Tomly navrhuje, aby boli  zasadnutia v piatok a v 2-týžd. termínoch, 
napr.  v termíne od 16.03. do 27.03.2015. Starosta dal hlasovať, kto je za návrh poslanca PhDr. 
Tomlyho 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo:  
Za: 3 / PhDr. Tomly, Ing. Hrašna, Konečný/ 
Proti: 6 /Babicová, Ing. Račková, Mgr. Kátlovská, Cíferský, Kochajda, RNDr. Kopecká/ 
Zdržal sa: 0 
Návrh poslanca PhDr. Bystrík Tomly nebol prijatý. 
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Poslanec Ing. Štefan Hrašna navrhuje vzhľadom k tomu, že medzi navrhovaním zasadnutím 
25.03. a 24.06.2015 je veľké obdobie, aby bol harmonogram zasadnutí doplnení o termíny 
11.03. a 29.04.2015. Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie harmonogramu zasadnutí 
OZ na rok 2015 a to: 11.03., 29.04., 24.06., 09.09., 11.11. – pracovná porada, 02.12.2015, 
s tým, že  OZ si vyhradzuje právo zmeny podľa potreby riešenia aktuálnych záležitostí, alebo 
mimoriadnych situácií.   
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
 
5/ Schválenie investičných priorít na nasledujúce volebné obdobie 
Starosta obce informuje prítomných, že na predrokovaní sa poslanci OZ dohodli na týchto 
investičných prioritách:  
1/ Dom smútku 
2/ Chodník Cintorínska ul. 
3/ Cesta Hliníky – časť od bytoviek Hliníky 43,45 k Matulovým po RD č.52   
4/ Cesta Hliníky – časť ulice od RD č. 22 /Baran/ po MK na Vinohradníckej ul. 
5/ Časť MK na Brodnej ulice 
6/ Príprava výberu miesta pre zberný dvor 
7/ Odstraňovanie havarijných stavov – suterén KD /klub seniorov, anglické dvorce/ 
Poslanec Ing. Hrašna mal pripomienku, že nesúhlasí s prioritou Domu smútku, navrhuje 
zrealizovať verejnú zbierku na výstavbu Domu smútku. Ako poslanec sa vzdáva poslaneckej 
odmeny v prospech tejto zbierky. Starosta obce dal hlasovať, kto je za schválenie: 
priority č. 1 – Dom smútku 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 7 /Babicová, Ing. Račková, Mgr. Kátlovská, Cíferský, Konečný, Kochajda,RNDr. Kopecká, 
Proti: 1 /Ing. Hrašna/     
Zdržal sa: 1 /PhDr. Tomly/ 
priority č. 2 - chodník Cintorínska ul. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
priority č. 3 - Cesta Hliníky – časť od bytoviek Hliníky 43,45 k Matulovým po RD č.52   
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
priority č. 4 - cesta Hliníky – časť ulice od RD č. 22 /Baran/ po MK na Vinohradníckej ul. 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
priority č. 5 -  časť MK na Brodnej ulice 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
priority č. 6 - príprava výberu miesta pre zberný dvor 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
priority č. 7 - odstraňovanie havarij. stavov – suterén KD /klub seniorov, anglické dvorce/ 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 
 
6/ Doplnenie členov rady školy 
Na základe žiadosti predsedníčky rady školy pri ZŠ s MŠ v Hrnčiarovciach n/P je potrebné 
doplniť 2 poslancov do rady školy. V rade školy už pracujú poslankyne RNDr. Kopecká,  



- 4 - 
Mgr. Kátlovská. Starosta navrhuje, aby v rade školy pôsobili ďalší 2 poslanci a to: PhDr. 
Tomly a p. Babicová. Starosta obce dal hlasovať, kto je za uvedený návrh: 
Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
Za: 8     Proti: 0                            Zdržal sa: 1 /PhDr. Tomly/ 
 
7/ Rôzne: 

- Hlavný kontrolór obce Ing. Nižnan predniesol plán kontrolnej činnosti na I. polrok 
2015 

- poslanec PhDr. Tomly žiada doplniť plán kontrolnej činnosti o kontrolu subjektov, ktorí 
poskytujú ubytovanie s termínom splnenia do najbližšieho zasadnutia OZ t.j. do 
11.03.2015. Kontrola by mala byť zameraná na vykazovanie evidencie 
o ubytovaných, vyzvať občanov, ktorí poskytujú ubytovanie na súkromní, aby sa 
zaevidovali na OcÚ. Starosta obce dal hlasovať, kto je za, aby danou úlohou bol 
poverený hlavný kontrolór obce Ing Nižnan    

            Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
 Za: 9     Proti: 0                            Zdržal sa: 0 

- poslanec Ing. Hrašna žiada dopracovať dodatkom  do VZN č. 2/2014 a 3/2014 
s platnosťou pre r. 2016 tieto zmeny: doplniť daň za stavba o príplatok za podlažie, 
zmeniť sadzbu pre poľnohospodárske stavby, doplniť daň za parkovanie osobných 
motor. vozidiel. Starosta obce dal hlasovať, kto je za, aby OZ pripravilo a zapracovalo 
navrhované zmeny, ako boli prednesené. 

            Počet všetkých poslancov 9, počet prítomných poslancov 9, z toho bolo: 
            Za: 7   Proti: 0                            Zdržal sa: 2 /RNDr. Kopecká, Babicová/ 
 
8/ Diskusia: 

- občianka p. Miškále – informuje prítomných, že kto poskytuje ubytovanie musí byť aj 
registrovaný a zároveň kladne hodnotí, že poslanec Ing. Hrašna sa vzdal odmeny 
poslanca, mali by ho nasledovať aj ostatní poslanci 

- občan p. Kralovič Jozef – je rád, že je diskusia a občania sa majú možnosť vyjadriť. 
Zároveň žiada o poskytnutie informácií, kto je zodpovedný za zatekanie škôlky na ul. 
Sv. Martina, prečo obec neprevádzkuje Dom seniorov ? Na čo reagoval poslanec PhDr. 
Tomly a žiada všetkých, aby sa povzniesli nad tým čo bolo, urobili hrubú čiara za 
všetkým a, aby sme všetci navzájom spolupracovali a podieľali sa na chode obci. 

- občianka p. Juráková – mala dotaz či by obecný úrad nemohol odpustiť, alebo znížiť 
sadzbu dane za stavbu /podlažie/ na podnikateľské účely     

- občianka p. Pekarová – upozorňuje na nedostatočnú údržbu ciest, navrhuje umiestniť 
nádoby s posypovým materiálom na verejné priestranstvá /chodníkoch/, na čo reagoval 
poslanec Ing. Hrašna, že takéto nádoby bývajú v horských oblastiach a vzhľadom na 
naše pomery a aká je momentálne zima nemáme potrebu ich zriadiť, ale 
zaznamenávame to ako podnet, ktorý by sme mohli využiť v budúcnosti 

- poslanec Kochajda -  pripomienkoval, že v čase od 7.00 do 8.00 hod. parkuje pred ZŠ 
množstvo áut a navrhuje či by sa tam nemohla umiestniť dopravná značka „Zákaz 
státia“, na čo reagoval poslanec Ing. Hrašna a navrhuje umiestniť vegetačné panely na 
kolmé státie 

- občianka p. Palkovičová – oslovila OZ s otázkou, ako uvažujú riešiť autobusovú 
dopravu   v obci Hrnčiarovce n/P a koľko platíme za zachádzanie do obce ? Občianka 
p. Pekarová mala dotaz, či by medzinárodné autobusové spoje, aspoň niektoré nemohli 
stáť v obci Hrnčiarovce n/P ?  Na čo reagoval poslanec Ing. Hrašna a poslanec Konečný, 
ktorí žiadajú od menovaných, aby dali konkrétne návrhy zmien a ich podnety sa  
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- následne bude riešiť. Poslanec PhDr. Tomly informoval prítomných, že v niektorých 

obciach majú občania k dispozície mikrobus /5 osôb/, ale je to služba spoplatnená.           
 

Obecné zastupiteľstvo pri Obecnom úrade v Hrnčiarovciach n/P na svojom zasadnutí dňa 
21.01.2015 prijalo tieto uznesenia: 

1/15 – schvaľuje tieto obecné komisie a ich predsedov: 
1/ Komisia stavebná, dopravy a ochrany verejného poriadku – predseda PhDr. Bystrík Tomly 
2/ Komisia finančná, strategického rozvoja, správy majetku obce a ochrany verejného záujmu 
pri výkone funkcií verejných funkcionárov – predseda Ing. Terézia Račková 
3/ Komisia školstva a sociálnych vecí – predseda Mgr. Elena Kátlovská 
4/ Komisia kultúry, športu a práce s mládežou – predseda Jana Babicová 
5/ Komisia územného plánovania a životného prostredia – RNDr. Monika Kopecká, PhD. 
2/15 – schvaľuje rozdelenie ulíc pre poslancov OZ nasledovne: 
Jana Babicová  – Lávková, Kostolná, Mlynárska 
Štefan Cíferský - Hrnčiarska, Hliníky 
Ing. Štefan Hrašna – Nová, Farská, Drobná 
Mgr. Elena Kátlovská – Facková, Bajkalská 
Viliam Kochajda – Sv. Martina, Alejová 
Ľubomír Konečný – Cíferská, Voderadská 
RNDr.  Monika Kopecká – Vinohradnícka, Brodná 
Ing. Terézia Račková – Cintorínska, Alexyho 
PhDr. Bystrík Tomly – Krátka, Mostová, Športová, Fr. Hečku 
3/15 - schvaľuje harmonogram zasadnutí OZ na rok 2015 a to: 11.03., 29.04., 24.06., 09.09., 
11.11. – pracovná porada, 02.12.2015 s tým, že OZ si vyhradzuje právo zmeny podľa potreby 
riešenia aktuálnych záležitostí, alebo mimoriadnych situácií.   
4/15 – schvaľuje tieto investičné priority na nasledujúce volebné obdobie: 
1/ Dom smútku 
2/ Chodník Cintorínska ul. 
3/ Cesta Hliníky – časť od bytoviek Hliníky 43,45 k Matulovým po RD č.52   
4/ Cesta Hliníky – časť ulice od RD č. 22 /Baran/ po MK na Vinohradníckej ul. 
5/ Časť MK na Brodnej ulice 
6/ Príprava výberu miesta pre zberný dvor 
7/ Odstraňovanie havarijných stavov – suterén KD /klub seniorov, anglické dvorce/ 
5/15 – schvaľuje za členov do rady školy poslancov PhDr. Tomlyho a p. Babicovú 
6/15 – schvaľuje poveriť kontrolou subjektov, ktorí poskytujú ubytovanie hlavného kontrolóra  
obce Ing. Nižnana s termínom splnenia do najbližšieho zasadnutia OZ t.j. do 11.03.2015. 
7/15 – ukladá OZ pripraviť zmeny a zapracovať ich dodatkom do VZN č. 2/2014 a 3/2014, tak 
ako boli prednesené    
 
 
Zápisnicu overili: Ing. Terézia Račková 
 
 
 
        Viliam Kochajda 
 
 
       Schvaľuje: Ing. Jaroslav Kráľovič 
         starosta obce  
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